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EU: Proč jsme součástí spolku s názvem EU (Evropa Uhnije)? K čemu je nám to dobrý? Co
to pro nás znamená? Jakou nám to přinese budoucnost? Samý dobrý otázky. Pokud jde o
odpovědi, tak samý špatný zprávy.

Proč jsme součástí? Evidentně proto, že jsme idioti. K čemu je nám to dobrý? K ničemu. Co to pro
nás znamená? Samý průsery, omezení, závislost, chudobu. Jakou nám to přinese budoucnost? To
snad ani nechtějte vědět.

O čem ta slavná EU vlastně je? Podobně jako většina nadnárodních organizací, o snadnější
kontrole lidí globalistickejma čuníkama. Pokud chcete ovládat svět, tak čím větší spolek,
tím rychlejc to všechno jde. Ovládat každou zemi zvlášť je těžký, protože spousta z nich se může
vzpírat. Když je dáte do jednoho spolku, vaši poskoci ty neposlušný lehko přehlasujou nebo umoří
nátlakem. Takhle se dá všechno ovládat bez velkýho nebezpečí, že si někdo bude moc vyskakovat
nebo vybočovat z řady.

Takže globalisti ovládaj USA, USA ovládá NATO a EU, a EU ovládá svoje členský státy, včetně nás.
Tudíž nám tu poroučí jakási pochybná soudržka Lejnová z Bruslí, která s naší zemí nemá vůbec nic
společnýho, nikdo z nás jí nevolil, a většina Čechů o ní neví nic než to, že je “šéfkou” EU (ve
skutečnosti šéfkou jedný z mnoha zbytečnejch byrokratickejch institucí EU). Ta pak dostává rozkazy
od nějakýho Sorose nebo Rockefellera nebo Rothschilda nebo nějakýho jinýho loutkaře. Což má tu
výhodu, že tihle poloshnilí zombíci nemusí jednat s idiotama jako je Fiala přímo a s každym zvlášť.

Pokud by každej stát rozhodoval o svojí politice sám za sebe, byla by tu mnohem větší
iniciativa rozhodovat se na bázi národních zájmů. Což jsou zájmy pro nás relevantní. Takhle se
rozhoduje na bázi zájmů globalistů, který jsou podávaný jako nějaký “společný vyšší dobro” (což
je samozřejmě jen manipulativní lež), a na jednotlivý státy je vyvíjenej tlak, aby se podřídily.

Vezměme si třeba Green Deal. Každej, kdo se tim chvilku zabejvá, rychle zjistí, že je to podvod jako
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prase. Bude nás to hodně stát; dosavadní zkušenosti ukazujou, že to vůbec nefunguje, jak má; účel,
kterej to má splňovat, to nesplňuje; a některý části týhle zákeřný agendy, maskující se jako péče o
životní prostředí, jsou absurdně nerealistický. Výsledek? Vydělá na tom pár hajzlů (těch samejch, co
vydělávaj na všem ostatním), zatímco naše země tim zchudne a oslabí se její nezávislost (který už
teda dávno moc nemáme). Životní prostředí si mezitim žádný změny k lepšímu nevšimne.

 

Další příklad jsou třeba covid pasy. Na čím vyšší úrovni se tahle fašistická zrůdnost zavede, tím víc
lidí se nuceně podřídí vůli globalistickejch psychopatů. Kdyby to bylo na každym státu zvlášť, tak se
jich na to spousta vysere, protože je to volovina. Takhle sice maji jednotlivý státy jakž takž možnost
tomu oponovat, ale je tu ten nátlak a vyvlíknout se z toho je mnohem těžší. Například na nás můžou
třeba Němci povykovat, že jsme součástí EU a měli bysme se řídit jejíma “normama”, “zásadama” a
jinejma kravinama, jejichž účelem je ve skutečnosti dělat z nás posluhovače Německa a dalších.
Kdybysme v EU nebyli, můžeme s klidem Německo ignorovat nebo ho poslat někam a dělat, co je
v našem zájmu. Takhle ale naše zájmy nikoho nezajímaj, obzvášť s vládou, která se může přímo
přetrhnout, aby posluhovala EU na úkor ČR.

Přítomnost v EU taky znamená náchylnost k podvodům a zotročování na ještě vyšší úrovni. Například
když nějaká ještě horší instituce než EU, jako třeba WHO pod vedením teroristy Tedrose a
financovaná jednim z největších šmejdů na planetě, deBillem Gatesem, chce nařizovat všem, co maj
dělat, tak nemusí chodit za každym prezidentem nebo premiérem a podplácet ho zvlášť. Stačí uzavřít
jakousi “smlouvu” s EU, nad čímž vy, jako občani ČR, nemáte vůbec žádnou kontrolu (můžete si tak
leda stěžovat někde na webovejch stránkách EU, což bude Evropská komise v klidu ignorovat bez
ohledu na to, kolik si vás bude stěžovat), a bude všem státům nařízeno něco, s čim nikdo z jejich
občanů nemusí souhlasit.

https://cz24.news/donate/


Takhle se pracuje například na tom, aby WHO mohla nařídit povinný očkování všude všem. A EU to
pro členský země usnadňuje. Jedna teroristická organizace nás prodává druhej, a nás se nikdo
neptá. Cílem je, aby náš stát neměl žádnou samostatnost, abysme si o svym osudu nemohli
rozhodovat sami, a aby nás malá skupinka psychopatů mohla lehko ovládat a okrádat kdoví
odkud. Náš “stát” jako takovej by pak už prakticky neměl žádnej význam. Budeme jen kolonie
otroků, zdroj levný pracovní síly, a nespecifický území určený k vysávání bohatejma.

Jak tenhle systém funguje, je vidět i na sankcích proti Rusku. To, že nám ty sankce škodí, už snad
pochopil každej. Navíc konflikt na Ukrajině s náma fakticky ani nemá nic společnýho. Ukrajina
žádnym způsobem neni naše starost nebo odpovědnost. Nic proti tomu jim pomáhat (teda pokud je to
těm civilistům a ne tej druhej straně, jako to děláme), ale naše sankce jim zaprvý nepomáhaj,
zadruhý Rusku neškoděj, a zatřetí škoděj nám. Neboli evidentně velmi stupidní politika.

Do těch sankcí nás ale láme EU, kterou do toho láme USA, protože pro USA je to výhodný. USA vidí
všechny jako konkurenci, včetně svejch “spojenců”, což je samozřejmě z jejich strany ironickej až
sarkastickej termín. Oslabit naší moc se jim hodí, a udělat nás závislejšíma na nich taky. Sice jejich
energie nám ani náhodou nemůžou nahradit ty ruský, ale to je jim úplně jedno. Něco nám prodaj,
vydělaj na tom, a že budeme mít málo, je jim úplně jedno. Určitě si najdou způsob, jak z toho vytěžit
zase něco navíc.

Když člověk sleduje, jaký změny EU plánuje a zavádí, je těžký si nepovšimnout, že žádná z nich pro
nás neni dobrá a všechny jen zvyšujou moc jinejch nad naší zemí a oslabujou náš vliv. Jednou z nich
je úprava volebního systému tak, že místo českejch zástupců, jako doteď, budeme volit nějaký cizí, z
jinejch států, o nichž nic nevíme. Zatímco u těch našich nejspíš víte, kdo je idiot a kdo ne, museli
byste si nastudovat nehorázný množství materiálu, abyste to samý věděli o kandidátech ze Španělska
nebo Finska nebo Holandska. Takže se na to každej vykašle a o to míň lidí bude globalistům kecat do
toho, jak je EU řízená. Kromě toho, i když zvolíte inteligentního člověka z Finska, bude ten člověk
dělat, co je dobrý pro ČR? Proč by měl? Finský zájmy nejsou nutně stejný jako naše.



Další zrůdností je zrušení jednomyslnýho hlasování, neboli k zavedení nějaký úchylnosti nebude
třeba souhlasu všech států. Takhle se chtěj globální supi vypořádat s povstalcema jako je Viktor
Orbán, kteří jim brzdí rozkrádání a destrukci Evropy. Pokud bude souhlasit většina států, ty ostatní
budou přehlasovaný. Takže i kdyby každej človíček v ČR byl proti, tak když si většina států něco
odsouhlasí, budeme všichni nuceni se podřídit. To, že tohle je stupidní, absurdní, a s demokracií
nemá lautr nic společnýho, snad nemusim dodávat.

Ze všech těchto faktů je patrný, že cílem spolku Evropa Uhnije je (překvapivě), aby Evropa uhnila a
členský státy byly zničený a byly z nich bezmocný nástroje “globální elity”. EU nám nemá co
nabídnout, z čeho bysme měli nějakej užitek. Je to evidentně instituce, která nám jenom škodí. Jejím
účelem je, aby nám vládnul někdo jinej, než my sami.

A jelikož, jak je vidět, se tendence omezovat naší samostatnost, svobodu, a práva, jen posilujou,
setrváváním v EU se z nás může stát jen otrocká země, kde většina lidí ani neví, kdo jim vlastně
vládne. Každej politik, kterej aktivně podporuje setrvání v EU, je vlastizrádce, neboť evidentně
neslouží obyvatelům ČR, ale někomu úplně jinýmu.

Účast v EU je zároveň vychcaně alibistická. Zatímco všechno špatný se vynucuje, všechno dobrý je
jaksi “nepovinný” a můžou to všichni ignorovat. Zatímco do covid pasů budou všechny nutit, je tu
třeba rezoluce Rady Evropy 2361, která jasně říká, že očkování musí bejt nepovinný a nikdo nesmí
bejt žádnym způsobem k němu nucenej nebo jakkoliv diskriminovanej, když se nepodvolí. Jak všichni
víme, tuhle rezoluci všechny vlády ignorovaly. K čemu teda tahle zkurvená unie je? Špatný věci
nám nutěj; dobrý věci všichni vesele ignorujou. S takovym systémem ať jdou do hajzlu.

Vystoupit z EU evidentně neni tak jednoduchý, ale přinejmenším (zatim) nemáme povinnost se
podřizovat každej hovadině, co tam vymyslí. Pořád jsme svrchovanej stát a můžeme rozhodovat sami
za sebe. Můžeme ignorovat nesmysly EU stejně jako všichni ignorovali rezoluci 2361. Můžeme hájit
vlastní zájmy, jako to dělá Viktor Orbán. Jenže to bysme si do čela státu museli přestat volit
zkorumpovaný šmejdy, zbabělce a zrádce.

Čím dýl budeme součástí týhle příšernosti, tím víc nám bude znemožňováno se cizím vlivům nějak
bránit (viz třeba změny ohledně WHO nebo jednomyslnýho hlasování) a tím víc se budeme topit ve
sračkách, ze kterejch už se možná nevyhrabeme. EU je hniloba, parazit na našem státě. Jakoukoliv
podporou účasti v EU pácháme sebevraždu stejně, jako současnejma sankcema. Čeká nás jen
narůstající otroctví, závislost, chudoba a pomalá, ale jistá EUtanazie z rukou EUtanacistů.

 

ZDROJ

https://antivirus.22web.org/av/220613-planovana-sebeurazda.htm

